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Abstract (en)
The invention relates to a shower partition, in which a door (32, 33) to be opened takes up only a partial region (29) of one side (28) of the shower
basin. For mounting the swivel bearings (34) of a swivel door (32, 33) or for supporting an upper guide rail of a sliding door (32, 33), a support
column (41) is provided which is attached by its upper end to a room wall (7) by means of a bracket (47). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Duschabtrennung, bei der eine zu öffnende Tür (32, 33) nur einen Teilbereich (29) einer Duschwannenseite (28) einnimmt.
Zur Halterung der Schwenklager (34) einer Schwenktür (32,33) bzw. zur Abstützung einer oberen Führungsschiene einer Schiebetür (32,33) ist eine
Tragsäule (41) vorgesehen, die mit ihrem oberen Ende mittels einer Konsole (47) an einer Raumwand (7) befestigt ist. <IMAGE>
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